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§ 1 Sammanträdet öppnas 

Ordförande Marita Innergård hälsade välkommen till dagens 

sammanträde och förklarade mötet öppnat.  

§ 2 Val av justerare av dagens protokoll och tid för justering 

Marita Innergård och Heidi Nordin valdes att justera dagens pro-

tokoll torsdagen den 17 mars 2011. 

§ 3 Godkännande av dagordningen 

I förväg utsänd dagordning godkändes med vissa tillägg. 

§ 4 Kvarvarande frågor 

Nämndens presidiums medverkan vid något av rådets sammanträ-

den under första halvåret 

Svar: Presidiet kommer till rådets möte den 11 april. 

 

Rådets arbetsformer 

Beslöts att rådet håller frågan aktuell i samråd med förvaltningen.  

------ 

Frågorna anses vara besvarade. 

§ 5 Inför stadsdelsnämndens sammanträde 22 mars 2011 

Ärende 19-Plan för att minska sjukfrånvaro i Hässelby-Vällingby 

stadsdelsförvaltning.  

Rådet har fått muntlig föredragning av ärendet. Ärendet skickas ut 

inom kort. 

_____ 

Ärende 14-16 Uppföljningar av verksamhet som drivs av Aleris 

Omsorg AB i Hässelby-Vällingby, Carema Orkidéen AB i Hässel-

by-Vällingby och Attendo LSS AB i Hässelby-Vällingby. 

Alla är verksamheter som drivs för personer med funktionsned-

sättning.  

Rådet har fått muntlig dragning i stort. Förvaltningen är nöjd med 

de företag som driver verksamheterna men förbättringar måste gö-

ras inom bl. a. området dokumentation.  

-------- 

Övriga utsända nämndärenden har rådet tagit del av.  
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 I samband med genomgång av ärenden och rådets arbetsformer 

diskuterades rådets delaktighet i beredningen av de ärende där rå-

det kan komma med värdefull kunskap och betydelsefulla syn-

punkter.  

 Förvaltningen tar med sig frågan och strävar efter att hitta en bra 

samarbetsform för detta. Förvaltningen återkommer till rådet 

§ 6 Övrig information från förvaltningen  

 Mats Carinder presenterade sig. Mats är avdelningschef för 

stadsdelsmiljö och teknik och har tidigare bl. a. tjänstgjort i  

Spånga-Tensta stadsdelsförvlatning. Mats kommer närvara kon-

tinuerligt vid rådets sammanträden. 

§7  Övriga frågor 

 Beslöts att skriva in namn och organisation på rådets ledamöter 

på www.stockholm.se/hässelby-vällingby 

 Förvaltningens folder finns även på lättläst svenska. 

 Noterades att hissarnas automatiska dörröppnare inte fungerar.  

Svar: Förvaltningen tar med sig frågan i den fortsatta kontakten 

med ny fastighetsägare. 

 Enkät utskickad av FO diskuterades. Med anledning av frågor i 

enkäten kring barnperspektiv och trygghet beslöts att bjuda in 

förvaltningens trygghetssamordnare Tommy Jonasson till rådet. 

 Rådet undrar om det finns några tankar och framtida planering 

för Råcksta träsk. Området har märkbart försämrats. Stor ned-

skräpning med ”tjuvtippar” och uppställda bilar som eldas upp.  

Svar: Förvaltningen planerar att förstärka de naturvärden som 

finns i Råcksta träsk genom särskilda investeringsmedel i år. De 

beskrivna problemen tas upp med parkingenjören som ansvarar 

för projektet. 

§ 8 Anmälan inkomna handlingar 

- Protokoll nr 1/2011 från Kommunstyrelsens handikappråd 

- Protokoll nr 2/2011 från Äldrenämnden handikappråd 

- Funktionshinderinspektörernas Årsrapport 2010. 

http://www.stockholm.se/hässelby-vällingby
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§ 9 Sammanträdet avslutas 

Ordförande Marita Innergård tackade för dagens möte och förkla-

rade sammanträdet avslutat. 

Nästa sammanträde äger rum på stadsdelsförvaltningen den  

11 april 2011 med början kl 14.00 i lokal Markelius. Kl 13.30 står 

lokalen till förfogande för rådets enskilda överläggning. 


